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Utifrån fäbodbrukarnas grundläggande behov och utgångspunkter anser vi att 
rovdjursförekomst och rovdjursförvaltning inte får äventyra, oskäligt belasta, hindra eller 
omöjliggöra fäbodbruket som levande kulturarv eller näringsverksamhet. Inte heller får den 
extensiva betesdriften med frigående djur i skog och fjäll i det svenska fäbodområdet 
påverkas negativt.  
Det finns ur vårt perspektiv uppenbara brister i rovdjursförvaltningen, i hanteringen av 
problemrovdjur samt i hanteringen av förebyggande insatser, akutsituationer och 
ersättningsfrågor. 
 
 

 
Våra grundläggande utgångspunkter angående vargjakten är därför:  
 

• Rovdjursförvaltningen skall prioritera skyddsjakt som förebyggande insats för 

reglering av vargpopulationen och hantering av problemdjur. 

• En eventuell antalsbegränsning vid licensjakt får inte begränsa möjligheterna till 

skyddsjakt vid konstaterade/uppkomna behov. 

• Det är av stor vikt att handläggning av skyddsjakt sker snabbt, effektivt och med 

största hänsyn till den akuta problemsituationen för djuren och fäbodbrukaren.  

 

 


